
Forældrebestyrelsesmøde d. 25.09.23 

 

Dagsorden: 

• Nyt fra Mejsebo 
De nye garderober bliver hvor de er i fællesrummet, så væggene bliver hvor de er. 

Der kommer glasskydedøre ved køkkenet, så det kan forblive åben.  

 

• Børnetallet 
Vi kommer til at ligge på gennemsnittet 68 børnehavebørn og 38 vuggestuebørn i år 

2023. 

 

• Ture ud af huset – afstemt hvad er en tur? 
Vi er meget på ture – i nærområdet. Vi har i vores læreplaner skrevet at for at vi 

tager på ture er det fordi det er et led i vores pædagogiske tiltag. Bestyrelsen er 

enige om, at de lange ture er forbeholdt forældre og bedste forældre.  

Drøftelse til næste teammøde: skal børnene holde i hånd på ture?  

• Mere generelt – kreativ – sanglege 
Vi synger rigtig meget til samlinger og laver fagter til.  

• Mere voksen styrede lege ude på legepladsen 
• Der opleves at der er lavet en indsats der er synlige og vi skal i de 2 pædagogiske 

dage have om leg for sjov og alvor d. 25/11-23 og 16/3-24 kommer Søren Smidt og 

holder foredrag og Gerlev højskole og leger sammen med os.  

 

• Forældrekontakt ved afhentning 
F.eks. Dårlig overlevering imellem personalet. Hvis der er sket noget udover det 

sædvanlige, er det rart at man får en ordentlig overlevering.  

Men ellers oplever forældrene at der er kommet bedre kontakt til forældre ved at 

man husker at sige hej og farvel samt giver små daglige dage fortællinger.  

• Forslag til ny princip: Bare tær ovenpå – når de er aktive.  
Man står bedre fast og oplever flere sanseindtryk. Der var enighed om, at det var et 

princip som er til at overkomme.  

 

 

 

 



• Høringssvar på budget 2024 
Distriktsmodellen bliver nedlagt. Der kommer 1 institution i stedet for 2. Der vil 

komme en dagtilbudschef for alle daginstitutioner, så skolerne kun vil have 3 leder. 

Der kommer en trivselsguide der primært bliver tilknyttet skolen men som ikke har 

indberetningspligt.  

Der kommer en prisstigning i madordningen, hvor det før hørte med i prisen i 

vuggestuetaksten, det er for at udligne priserne, da Vallensbæk kommune er en af 

de billigste.  

 

Intet til det nye budget, da vi er godt tilfredse med at der ikke bliver skåret ned på 

vores område.  

 

• Foto 
Vi tager billeder på torsdag mellem 9 – 11 

 

• Evaluering af sommerfest 
Det gik rigtig godt men slusch ice maskinen kunne næsten ikke følge med.   

Det kunne være godt med flere boder. Strukturere vagterne ved boderne, så der 

kommer udskiftning, så forældrebestyrelsen også har mulighed for at være på egne 

børn. 

Der var en god summen af godt humør og snak.  

 

• EVT. 
Parkering – bøn til forældre om at lade være med at holde i tomgang og holde på 

handicappladsen.  

Hjælpe hinanden på at have en god kultur.  

Det er internt blevet aftalt hvem der kan holde på p-pladsen af personalet og resten 

parkerer et andet sted. (så derfor kan man komme ud for at det er de samme biler 

der holder derude.) 

 

• Ny dato til bestyrelsesmøde: 
28/11  

 


